
Referat - forretningsudvalgsmøde i Kirksvejs Grundejerforening og Vejlaug 

Møde nr. 68 – d. 29-04-2024  

 
Deltagere: Morten Johannsen, Erik Borchert, Thomas Jensen, Karin Nielsen,  
Gudrun Arnborg, Grethe Cornett, Leo Pedersen og Lene Svinkløv 
 
Afbud fra: Gudrun Arnborg 

Referat: 

1. Status veje og drift v. Erik 

Der er blevet gravet et kabel ned på Rauhesvej. Dette er ikke blevet lavet ordentligt. Vi skal have fat 
i RAH. Morten tager kontakt.  

Alle veje bliver støvbundet som sædvanlig. Der skal repareres huller i asfalten.  

Der er forskellig skiltning om hastighed i området. Det skal rettes til, så det passer ved både ind- og 
udkørsel. Desuden skal der være skiltning med parkeringsforbud i hele området. Erik har påtaget sig 
opgaven.  

Erik har snakket med Klitfogeden. Der er bestilt halm og kvas til arbejdsdag d. 18/10-24.  

Vi skal ikke have plantet flere hjælme efter aftale med Klitfogeden. 

 

2. Evaluering af generalforsamlingen og opgaver efter generalforsamling v. alle 

Vi havde en god generalforsamling.  

 

3. Legepladsen v. Morten 

Vi har haft besøg af DN Ringkøbing i vores området. Der blev her snakket om naturforbedring. Både 
for naturrummet og legepladsen. Der opfordres til, at man på legepladsen planter plantearter som 
er naturligt forekomne i området. Vi har modtaget en liste, som kan lægges ud på hjemmesiden.  

Vi er i dialog med kommunen omkring opførsel af legepladsen.  

 

4. Naturrummet 

Vi arbejder videre med naturrummet, herunder også vedligeholdelse.  
 

5. Drift og opdatering af hjemmesiden og udsendelse af nyhedsbreve 

Vi fortsætter vores aftale med webmasteren. Der er et ønske om, at hjemmesiden fornyes på sigt.  

 

6. Økonomi 
Leo har gennemgået foreningens økonomi.  
 

7. Eventuelt 
Vi skal have opdateret ”Færdsel i klitterne” på både dansk og tysk.  

 

Sekretær 

Lene Svinkløv 


